
Скъпи братя и сестри!

Синодът, който се състоя през изминалата 
година беше посветен на младежите. 
Центърът на живота за всеки християнин е 

Христос, вечно млад и нов. Христос е светлина за всички 
човеци. Той вижда, измерва нещата различно от нас. Не 
можеш да претендираш да бъдеш християнин и да живееш 
като езичник, със стари навици, манталитет, да осъждаш. Не 
може да се смята, че бедността, болестта, са проклятия, че 
животът е само за удоволствие, че ближният е средство за 
постигането му.

Християнството е нещо ново. Да си християнин не е само 
плод на добър вкус, мода, различен живот от другите, а живот 
в разбиране на другите, не егоизъм, а човеколюбие, смирение, 
а не гордост, великодушие, а не насилие. Не можеш да бъдеш 
половинчат християнин или само в мислите си. Не можеш 
изведнъж да следваш Христос във всичко, но като програма 
на живота си трябва Го приемеш във всичко.

Христос е център на историята. Апостол Павел казва: 
„Всичко мога чрез Христос, Който ме крепи“ (срв. Фил. 4,13), 
а самият Христос: „Дерзайте, Аз победих света.“ (Йн 16, 33).
Кажете на младите, че светът е същевтвувал и преди тях. 
Кажете на старите, че светът ще съществува и след тях, 
защото Христос е същият и вчера и днес и во веки. 

С тези мисли да се готвим да посрещнем през настъпващата 
година светия отец папа Франциск в нашето Отечество и със 
същите мисли ви пожелавам от сърце благословена от Бога 
новата 2019 година!
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